
Setkání ekonomické rady farnosti 6. 11. 2024  
 
Přítomní: Adam Grabiec, Dušan Stolarik, Martin Mužík, Martin Voleský,  

       David Valík. 
 

1. Kácení stromů (lip) u fary. 
Památkový ústav v Pardubicích a Životni prostředí v České Třebové vydalo 
povolení k bezpodmínečnému odstranění líp u fary.  
Kácení proběhne v letošním roce.  
 

2. Kostel – stávající dlažba  
Dojde k dočasnému „zadělání“ úbytků ve stávající dlažbě doposud 
„skryté“ pod lavicemi, které se již do zádní časti kostela nebudou vracet, 
podle projektu schváleného památkáři.  
K tomu bude použita probarvena betonová dlažba.   

  
3. Kostel – lavice 

Pravděpodobně nebude dodržen termín dodáni a montáže všech lavic do  
15. 11. 2024. K tomu je podepsán dodatek ke smlouvě. Lavice budou 
zpětně osazeny nejpozději do konce listopadu 2024.  
Budeme se snažit získat finance na opravu zbylých lavic v roce 2025. 
Děkujeme všem za podporu a pomoc. Prosíme i nadále o pomoc.  

 
4. Kostel – nová dlažba  

Ekonomická rada farnosti konstatovala, že nechceme do kostela dávat           
pískovcovou dlažbu kvůli praktickým záležitostem, jako je například úklid 
kostela. O těchto záležitostech budeme jednat s památkáři.  

 
5. Kostel – elektrika  

Potřebujeme připravit schéma rozvodů elektroinstalace v podlaze kostela. 
Je nutné oslovit lidi z farnosti, kteří budou schopní a ochotní toto schéma 
zpracovat jako podklad pro projektovou dokumentaci.  

 
V nejbližším čase proběhne setkání pracovní skupiny ohledně plánování 
elektroinstalačních prací v kostele.  
 
 
Zapsal: 

           Adam Grabiec 
 


